

Student Book

Unit 7

لا يوجد موضوع بل عبارة عن تصحيح جمل.

Unit 8

Stu- book page:(63)

Write as many sentences as you can in each circle; then organize your ideas in a paragraph.

1. Something happy you passed by.

اكتب عن تجربة سعيدة مررت بها.
ملاحظة: نفس موضوع كتاب النشاط صفحة (45)

2. Something sad happened to you.

Sally is my best friend. We spent much time together. Last year, Sally travelled with her family to Canada. They wanted to live there forever. I felt really sad. She left me alone. I wish I could see Sally again. I tried to find her on Facebook, but I couldn't.

شيء محزن حدث لك.
سالي هي أفضل صديق لي. قضينا الكثير من الوقت معا. في العام الماضي ، سافرت سالي مع عائلتها إلى كندا. أرادوا العيش هناك إلى الأبد. شعرت بالحزن حقا. لقد تركتني وحدي. أتمنى أن أرى سالي مرة أخرى. حاولت العثور عليها على Facebook ، لكنني لم أستطع.

3. Moments you felt you lived on the edge.

Last holiday, I went with my friends to the mountain. We went on foot. While we were climbing, I fell and broke my leg. They tried to call my parents but there was no signal. I was bleeding and couldn't walk. I was in danger. I lived on the edge. I thought that I lost my life. After ten hours, my parents took me to hospital.

لحظات كنت فيها بخطر:

في الإجازة الماضية ، ذهبت مع أصدقائي إلى الجبل. ذهبنا سيرا على الأقدام. بينما كنا نتسلق ، سقطت وكسرت رجلي. حاولوا الاتصال بوالدي ولكن لم تكن هناك إشارة. كنت أنزف ولم أستطيع المشي. كنت في خطر. عشت على الحافة. ظننت أنني فقدت حياتي. بعد عشر ساعات ، أخذني والداي إلى المستشفى.

Sarab Shanan/ 0932719520

Work Book

Unit 7

Act- book- page (51):

Many species of animals are in danger.

- In your opinion, what are the ways we can adopt to protect animals on the edge of extinction?

Write a paragraph of no more than 80 words.

I want to tell you about the ways we can adopt to protect animals that are on the edge of extinction because many species of animals are in danger. In my opinion, the government must punish people who hunt animals. We have to protect the forests and stop cutting down trees. We can protect animals by putting them in natural reserves to save them. We have to look after the animals that are in danger by saving their babies.

العديد من سلالات الحيوانات في خطر. برأيك ما هي الطرق التي تتبناها لتحمي الحيوانات المهددة بالانقراض:

أريد أن أخبركم عن الطرق التي يمكننا اتباعها لحماية الحيوانات التي هي على وشك الانقراض لأن العديد من أنواع الحيوانات في خطر. في رأيي ، يجب على الحكومة معاقبة الأشخاص الذين يصطادون الحيوانات. علينا حماية الغابات والتوقف عن قطع الأشجار. يمكننا حماية الحيوانات من خلال وضعها في المحميات الطبيعية لإنقاذها. علينا أن نعتني بالحيوانات المعرضة للخطر بإنقاذ صغارها.

Unit 8

Act- book- page (57):

Write a paragraph about why some people like to try adventures.

Some people like to try adventures because they want to be famous. They also want to be excited they change their lives, too. When they go for an adventure, they take photos and post them on social media. Therefore, they become famous. However, they are in danger. They may lose their lives and be at risk, too.

اكتب فقرة عن سبب رغبة بعض الناس في تجربة المغامرات.

يحب بعض الناس تجربة المغامرات لأنهم يريدون أن يصبحوا مشهورين. يريدون أيضًا أن يكونوا متحمسين لأنهم يغيرون حياتهم أيضًا. عندما يذهبون في مغامرة ، فإنهم يلتقطون الصور وينشرونها على وسائل التواصل الاجتماعي. لذلك ، أصبحوا مشهورين. ومع ذلك ، فهم في خطر. انهم قد يفقدون حياتهم ويكونون في خطر أيضًا.

Project page (65)

stu-book

My personal profile

Write about yourself:

I am Ahmad. I was born on 8th January 2008. I live in Sweida. My father is a doctor, and my mother is a teacher. I've got a sister. She is grade 7. I'm interested in football. My best friend is Tom. I love making robots. I made a moving arm. I hope I make a robot that helps the world.

انا احمد. ولدت في 8 يناير 2008. أعيش في السويداء. والدي طبيب ، وأمي معلمة. لدي اخت. إنها في الصف السابع. أنا مهتم بكرة القدم. أفضل صديق لي هو توم. أحب صنع الروبوتات. لقد صنعت ذراعاً متحركاً. أمل أن أصنع روبوتاً يساعد العالم.

Unit 9

Stu-book page: (73)

Your friend complained about her teenage son's behaviour. Advise her.

I advised her to talk to him kindly. She is supposed to listen to him carefully. It is better to tell him how much it is important to be a responsible citizen. I added that she should encourage him to be productive and try to show him care and love. She shouldn't talk to him loudly.

صديق لك يشكو من سلوك ابنه المراهق. قدم له نصيحة: نصحتها بالتحدث معه بلطف. من المفترض أن تستمع إليه بعناية. انه أفضل لإخباره بمدى أهمية أن يكون المرء مواطناً مسؤولاً. أضفت أنها يجب أن تشجعه على أن يكون منتجاً ومحاولة إظهار الرعاية والحب له. لا يجب أن لا تتكلم معه بصوت عال.

Unit 10

Stu-book/ page: (78)

Happy and enjoyable experience:

Do you help people? Write about that:

I want to write about a happy experience when I helped my friend's mother. It was Dana's birthday. Her mother sent her to the store. We had to prepare everything before she returned. We decorated Dana's room and surprised her. Dana didn't guess anything. When she returned, she was astonished. It was a happy and enjoyable day.

Unit 9

Act- book- page (63):

Your friend always cheats in the exam. Write about this bad behaviour and give some advice.

My friend always cheats in the exam. Last week, the teacher saw him cheating, so he got zero. I gave him some advice. It is better to study well and stop wasting time. I think you should work hard and don't delay your homework. I advise you to ask your parents or your teacher to explain things. You should depend on yourself not on cheating.

صديقك يغش دائماً في الامتحان. اكتب عن هذا السلوك السيئ وقدم بعض النصائح.

صديقي يغش دائماً في الامتحان. في الأسبوع الماضي ، رآه المعلم يغش ، لذا لم يحصل على شيء. أعطيته بعض النصائح. الأفضل أن تدرس جيداً وتتوقف عن إضاعة الوقت. أعتقد أنك يجب أن تعمل بجد ولا تؤخر واجبك المنزلي. أنصحك أن تطلب من والديك أو معلمك شرح الأمور. يجب أن تعتمد على نفسك لا على الغش.

Unit 10

Act- book- page (69):

Write a diary about what you do to manage and organize your time.

I usually get up at 7 o'clock in the morning. I go to school on foot every day. I come back home at one o'clock . In the afternoon, I always do my homework. I sometimes watch TV in the evening. I play football once a week. I have dinner at 8 o'clock . I rarely go to bed after ten . This is my daily routine.

اكتب يوميات حول ما تفعله لإدارة وتنظيم وقتك.

عادة ما أستيقظ في الساعة صباحاً. أذهب إلى المدرسة سيراً على الأقدام كل يوم. أعود إلى المنزل في الساعة الواحدة. في فترة ما بعد الظهر ، أقوم دائماً بواجباتي المدرسية. أحياناً أشاهد التلفاز في المساء. ألعب كرة القدم مرة في الأسبوع. لدي العشاء في الساعة 8 صباحاً. نادراً ما أذهب إلى الفراش بعد العاشرة. هذا هو نظامي اليومي.

Project/ page (80)

Stu-book/ A fact file

Write a Fact file about an ancient invention that helped in developing human life.

Alexandar Graham Bell invented the telephone in 1876. Telephone was a great invention that helped in developing the human life. This great invention helped people to communicate. Many scientists helped him like Thomas Watson. It took them many years to invent a working telephone.

Unit 11

Stu-book/ page:(87)

How do you keep in touch with people who are abroad?

How do you keep in touch as an emigrant?

We keep in touch with other people by using WhatsApp or Skype. Internet makes the world small. We can talk, chat and make video calls to contact people who are far. Yesterday, I attended my sister's birthday and sent her gifts from the internet. We can see the most up-to-date family news and photographs.

Unit 12

Stu-book/ page: (92)

You are abroad. How do you stay connected with friends and family?

ملاحظة: نفس موضوع الوحدة الحادية عشر. بإمكان الطالب كتابة الموضوع السابق.

To stay connected with my family and friends, I make video calls. It is so interesting to talk to my friends and family through the Internet. I used to use the Skype, so I could use the camera and saw them. I usually use the Whats App to send birthday cards.

Project / page: (94)

Stu-book / The Plan

Imagine you're going on a journey. Plan for it

1. When is your journey?
2. Where would you go?
3. How would you prepare for it?
4. What would you take with you?
5. What is the purpose of your journey?

Unit 11

Act- book- page (75):

Imagine you have a friend living on another planet.

Write an email to tell him/her about your life on Earth. What things would you like to mention? What technology has the Earth reached? What would you like to ask him about?

To Ahmad

From Maya

Hi, I'm writing to tell you about our life on Earth. We have much pollution. We don't learn on line. We go to school every day. We have advanced technology because robots replace teachers. We use e-books. I'd like to ask you about life on Mars. What do you do in your free time? Do you learn on line?

I miss you so much.

See you soon

Maya

تخيل أن لديك صديق يعيش على كوكب آخر. اكتب بريداً إلكترونيًا لإخباره / إخبارها عن حياتك على الأرض. ما الأشياء التي تريد أن تشير إليها؟ ما التكنولوجيا التي وصلت للأرض؟ ماذا تريد أن تسأله؟

لأحمد

من مايا

مرحبًا ، اكتب لأخبرك عن حياتنا على الأرض. لدينا الكثير من التلوث. نحن لا نتعلم على الإنترنت. نذهب إلى المدرسة كل يوم. لدينا تكنولوجيا متقدمة لأن الروبوتات تحل محل المعلمين. نحن نستخدم الكتب الإلكترونية. أود أن أسألك عن الحياة على كوكب المريخ. ماذا تفعل في وقت فراغك؟ هل تتعلم عبر الإنترنت؟

أفتقدك كثيرًا.

اراك قريبًا

مايا

Unit 12

Act- book- page (81):

Write a paragraph about an event or a celebration you've been to or read about.

I want to write about a public celebration .It is the flower celebration .It was started in 1923 in Camelot in Europe .It is a lovely celebration .It is celebrated in May .I went there with my family . We enjoyed the beautiful flowers and nature .People have to plant more flowers .We are allowed to take photos .People can take some plants to grow them in their gardens.

اكتب فقرة عن حدث أو احتفال ذهبت إليه أو قرأت عنه.

اريد ان اكتب عن احتفال عام انه احتفال الازهار بدأ عام 1923 في كاميلوت في اوروبا وهو احتفال جميل ويحتفل به في مايو وقد ذهبت الى هناك مع عائلتي. استمتعنا بالزهور الجميلة والطبيعة ، وكان على الناس أن يزرعوا المزيد من الزهور ، ويسمح لنا بالنقاط الصور ، ويمكن للناس أن يأخذوا بعض النباتات لزراعتها في حدائقهم.

Next summer, I'd like to go on a journey to the mountain where we can see rare animals. I would go with my friends. I'm going to take my camera, a tent and my mobile phone. I want to do a research. We need to protect animals that are in danger.

Review/ page: (99)

Stu-book

Write about a person who positively affected your personality and your life.

- Name this person.
- What did this person do?
- How did s/he inspire you to do something good?

I want to write about a person who positively affected my life and personality. Salah Hamed is my father. He is a great doctor, who helps people for free. He helps me in my study. He inspired me to be a good person. He says "to be happy, help all people".

Progress test- page (88):

Write a letter to a pen pal who is living abroad.

Dear Ahmed,

How are you ? I have good news. We started learning on line. It was interesting. I also joined the swimming club. Next summer, I have a competition. In addition, I volunteered to help students improve the English language. Tell me about your school. What do you do in your free time ?

Best wishes

Maya

اكتب رسالة إلى صديق المراسلة الذي يعيش في الخارج.

عزيزي احمد،
كيف حالك ؟ لدي أخبار جيدة. بدأنا التعلم عبر الإنترنت.
كان مثيرا للاهتمام. كما انضممت إلى نادي السباحة.
الصيف القادم لدي مسابقة. بالإضافة إلى ذلك ، تطوعت
لمساعدة الطلاب على تحسين اللغة الإنجليزية. أخبرني عن
مدرستك. ماذا تفعل في وقت فراغك ؟
أطيب التمنيات
مايا